



# Gathering

## 1 Allah tresna Gathering a

Panyengkuyung ketemu ing Gathering saben 7<sup>th</sup> Day (Fun-Day) minggu.  
Swara saka lonceng (S) pilihan njaba lan Glockenspiel utawa Organ nang wiwitan lan mungkasi Gathering. Sepuh paling senior nekani nampani Panyengkuyung, tamu, newcomers. Negesake program patemon. New-Age wektu-Manajemen digunakake.

A Gong utawa Bongo Telpon pandonga. pamiarso ngadeg (Lara utawa cacat sit) sijine tangan bebarengan ngadhepi menyang rising sun (Nang, njaba tau katon langsung menyang Sun)  
lan ndedonga: Saben lan shalat Tema. Program patemon saiki ing proses.



inggal digunakake kanggo mbukak lan nutup (Glockenspiel, Organ ..), ndedonga lan bagéan saka program sing (Gong utawa Bongo ..) . Yen ana Fun dina theme, ing Gathering, Protestan, tema iki ing sembahyang, aktivitas, riasan lan tampilan. Program tansah tradhisi lokal urip: dialect, sugih, ombenan, pangan, music, tari, adat ..



Gathering 1st sasi nampani pasangan sing mlebu 'Suci Matrimony Contract' sasi sadurungé.

2 Gathering saka sasi nampani anyar lair saka sasi sadurungé.

The 3rd Gathering saka sasi nampani pengunjung sing sumpah dadi Supporter a.

Gathering 4 sasi nuduhake ing Panyengkuyung lan anggota sing mati sasi sadurungé.

## Meeting toto coro

Panyengkuyung ngunjungi Gathering lan ngagengaken wong kanggo ngunjungi. Padha ndedonga sembahyang, sosialisasi, ngrembug, chatting, mangan (**Ora ajur pangan**) , ngombe (**Non alkohol**) , Sing, tari, ngguyu, muter, Atmosfer, ..

## Iku Gathering seneng, wis bisa!

partisipasi aktif ndadéakaké kanggo pengalaman. Pengalaman sing penting; kita seneng bareng karo wong. Kita kaya kanggo ngrembug pengalaman wong liya. **Mundhak kita sesambetan karo wong. Tambah sesambetan apik nerjemahake menyang rasa seneng.**

Kanggo nggawe karya pengalaman ana perlu dadi macem-macem. Subjek dijamin bisa nutupi aktivitas Gathering, Law giver Manifest, Shun dhaptar, kawruh, kabar saiki, hobby, kapentingan, lokal lan pemerintah provinsi. **Aja isin!**

**Diskusi-toto coro:** Listen rapet tanpa interrupting speaker. Reply passionately tanpa obnoxious, agresif utawa sopan. sesambetan manungsa gumantung ing passion, rembugan, toleransi.

Kanggo kasebar kahanan; setuju kanggo ora setuju.

Ing patemon, Panyengkuyung, pengunjung, pinituwa lan Anggota sing ono minangka wali custodian (**Jeneng 1st**) everyone punika witjaksono. Pinituwa lan Anggota pemimpin karo gelar kehormatan. **judhul iki digunakake mung njaba Gathering ing umum utawa ing komite.**

## sadurunge Meeting

Sadurunge Gathering bisa dianakaké pinituwa (**Ndeleng Klan, 7 Suku**) nyiapake program lan ngatur ajang. **ngumumake Gathering (Nalika, ngendi, pituduh)** , Rilis media, .. Nata, transportasi kanggo cacad, lara, wong tuwa ...

## sawise Meeting

Melok aktivitasé. Nyebar pesen saka **1 Allah 1 PITADOS 1 Church Universe Custodian biyung lan Hukum giver Manifest.**

Ngajak wong kanggo Gathering Panjenengan.

Cathetan suku, sinau, ngisinake, ..

**Mulai (1 Iman) miwiti Gathering; Wit kulawarga (1 Church)**

Akhir